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Van de redactie

Met het ‘Voetbal-

technisch Hart’ wil De 

Zweef een nieuwe weg 

inslaan wat betreft 

het opleiden van onze 

jeugd. Spil daarin is 

Fred Bovelander, die in 

dit blad zijn visie uiteen 

zet. Verder natuurlijk 

onze vaste rubrieken. 

Veel leuke verhalen. 

Lekker om te lezen in 

deze vakantieperiode. 

En natuurlijk wenst 

onze redactie jullie een 

fijne kerst en een goed 

en gezond 2024.
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De Zweef & TenCate Grass: samen kunstgras ontwikkelen

Continue de speeleigenschappen van kunstgras verbeteren; dat is waar we bij TenCate Grass 
op dagelijkse basis aan werken. 

Ook in onze samenwerking met de Zweef hechten we veel waarde aan spelersfeedback. Hier-
mee kunnen we de bespeelbaarheid van kunstgras verder verbeteren, terwijl we  
tegelijkertijd kunstgras als product optimaal willen verduurzamen. Om oneindig te kunnen 
spelen en sporten, moeten we kunstgras ontwikkelen dat goed te recyclen is en dat gebruik 
maakt van slijtvaste materialen.

Echter zullen we nooit de bespeelbaarheid uit het oog verliezen. Heb jij feedback over de 
velden bij de Zweef of heb je ideeën over waar toekomstige velden aan moeten voldoen? 
Laat het ons weten via info@tencategrass.com. 

We wensen alle voetballiefhebbers van De Zweef wederom een prachtig voetbalseizoen!



GOAL!Magazine - 5

DE VOORZITTER AAN HET WOORD
Beste Zwevers,

Het is 5 november, zondagmorgen en de regen komt 
met bakken uit de hemel. Een mooi moment om het 
voorwoord voor het laatste clubblad van dit jaar te 
schrijven dat, als het goed is, voor de kerst bij iedereen 
op de mat valt. De afgelopen week hebben we onze al-
gemene ledenvergadering gehad. Wij kijken hier als be-
stuur met tevredenheid op terug. Een mooie opkomst, 
goede jaarcijfers en waardering voor Martijn Evers en 
Hans Knobben die lid van verdienste zijn geworden en 
Ewald Wennemers die na dertien jaar penningmeester-
schap tot erelid is benoemd. 

En wat houdt ons als bestuur verder bezig en wat 
speelt er zoals in de vereniging? 
Het zal iedereen niet ontgaan zijn dat we te maken heb-
ben met een flinke groei van het ledenaantal. Dit brengt 
de nodige uitdagingen met zich mee op het gebied van 
de capaciteit van de velden en de kleedkamers. Eind 
november zal er een overleg zijn met de gemeente Hel-
lendoorn om te kijken hoe we de beschikbare velden op 
ons sportpark nog effectiever kunnen benutten. Dit zal 
ook moeten gebeuren in samenspraak met onze zus-
tervereniging DES. Over de uitkomsten van dit gesprek 
kan ik uiteraard nu nog niets zeggen. Wat ook erg zou 
helpen is, als er een extra kunstgrasveld zou worden 
aangelegd maar of hier binnen het raadhuis draagvlak 
voor te vinden is? We hebben de suggestie wel gege-
ven en ook in onze contacten met de politieke partijen 
zullen we hier aandacht voor vragen.

In deze periode begint ook de trainerscarrousel weer te 
draaien. Hoewel we nog maar zes wedstrijden gespeeld 
hebben moet er alweer vooruitgekeken worden naar 
het nieuwe seizoen. Een flinke klus en een flinke uit-
daging voor de technische commissies om alle posities 
weer bezet te krijgen. Met de nieuwe bezetting van de 
technische commissies maar ook met de bezetting van 

de jeugdcommissie onderbouw en bovenbouw en bij de 
dames en senioren komt dit vast goed. Tegelijkertijd 
herhaal ik mijn oproep die ik in de algemene leden-
vergadering heb gedaan richting de ouders van onze 
jeugdspelers. Neem je verantwoordelijkheid en draag 
je steentje bij door leider of trainer te worden van een 
elftal waarin je zoon of dochter speelt. En dat geldt 
niet alleen voor de jongste kinderen maar ook voor de 
oudere jeugdelftallen.

In de winterperiode, met daarin de winterstop, worden 
er naast voetbal ook weer een aantal andere activiteiten 
georganiseerd. Nieuw daarbij is de prestatieloop die op 
zaterdag 6 januari wordt gehouden. Een mooi initiatief 
dat zo maar weer kan uitgroeien tot een jaarlijks terug-
kerend evenement. En dan is er begin januari natuur-
lijk de onvolprezen playbackshow voor de jeugd en de 
senioren. Ook hier staat de organisatie voor een flinke 
uitdaging vanwege de herinrichting van de kantine. 
Stopcontacten en rails voor decors zitten opeens niet 
meer op de plek waar ze twintig jaar gezeten hebben. Ik 
wens de organisatoren van de verschillende activiteiten 
veel succes en hoop op een mooi deelname.

Tenslotte is de kerstperiode ook de tijd van gezellig-
heid in huiselijke kring, aandacht voor elkaar en een 
moment om eens even terug te kijken op het afgelopen 
jaar en een blik vooruit te werpen richting 2024. Wij 
als De Zweef doen dat traditiegetrouw tijdens onze 
nieuwjaarsreceptie. Graag nodig ik, mede namens het 
bestuur van de vriendenkring, iedereen hiervoor uit op 
zondag 7 januari om 11.00 uur in ons clubgebouw.

Rest mij, namens het bestuur, iedereen te bedanken 
voor zijn of haar inzet in het afgelopen jaar en iedereen 
fijne feestdagen toe te wensen.

Met sportieve groet,
Richard Benneker

bedrijfskleding

Sportkleding

Promotiekleding

Bedrijvenweg 34 Nijverdal
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Welke superpower zou je willen 
hebben? 
Ik zou wel supersnel willen zijn. En 
dan gaan voetballen!

Wanneer heb je voor het laatst 
heel hard gelachen en waarover?
We gingen met de klas naar Reg-
gesteyn om te kijken hoe het daar 
is. Gingen we naar een oog van een 
lam kijken en daarna eten. Daar 
moesten we wel om lachen.

Wie of wat zou je voor één dag in 
je leven willen zijn?
Lieke Martens of zo.

Heb je een huisdier?
Ja, we hebben een hond. Die heet 
Jaimie. Het is een Oudduitse 
herder.

Waar ben je heel erg goed in?
Gezellig omgaan met mijn vrien-
dinnen.

Waar word je blij van?
Met vriendinnen naar het centrum 
gaan. Winkels kijken en leuke din-
getjes kopen.

Waar zou je graag naar toe gaan 
op vakantie?
Frankrijk. Daar waren we dit jaar 
ook. In de Franse Ardennen. We 
hadden een huisje midden in het 
bos.

Ben je verliefd?
Nee!

Wat doe je met het geld als je de 
Postcodeloterij wint?
Geld geven aan goede doelen. Mijn 
slaapkamer heel leuk maken. Geld 
geven aan mijn zus en mijn ouders.

Wie is de liefste van de hele we-
reld?
Mijn familie.

Van welke muziek word je vrolijk?
Suzan en Freek. Ik ben ook naar 
een concert geweest. Dat was 
in Steenwijk. Ik stond helemaal 
vooraan. 

Waar zou je het allerliefste wo-
nen?
Hier. 

Waarvoor kan men jou ’s nachts 
wakker maken?
Een optreden van Suzan en Freek.

Welk klusje vind je vreselijk om te 
doen?
De vaatwasser uitruimen. 

Wat is je favoriete spel?
30 seconds (=binnen 30 seconden 
zoveel mogelijk van de vijf begrip-
pen op een kaartje omschrijven).

Wat is de favoriete dag van het 
jaar?
Oud en nieuw. Dan zijn we gezel-
lig bij elkaar met lekker eten en 
spelletjes.

Wat vind je doodeng?
Bungeejumpen van een klif.

Waar zit je op school?
Ik zit in groep 8 van de Rietslenke.

Met wie woon je?
Mama Janet, papa Ben en oudere 
zus Eline. 

Wie zijn je beste vrienden?
Naomi, Sylvie, Lobke en Elin.

Hoe ben je bij de voetbal geko-
men?
Ik voetbalde veel met mijn vader 
in de tuin en na het halen van mijn 
zwemdiploma ben ik naar De Zweef 
gegaan. 

Wat vind je leuk aan voetbal?
Afwerken op de training, assists 
geven. Eigenlijk alles.

Heb je een vaste positie in het 
veld?
Ik speel tussen het middenveld en 
de verdediging.

Wat vind je leuk aan De Zweef?
Er zijn veel activiteiten en het is er 
gezellig. Ik zit als enig meisje in 
een jongensteam. Al lang. Ik ken 
ze allemaal. Het is een leuk team. 
Ik wil proberen zo lang mogelijk in 
een jongensteam te spelen. 

Heb je een voetbaldroom?
Nou. Nee, niet echt. Niet als baan.

Wat zijn je hobby’s?
Trampolinespringen en spelletjes.

33 VRAGEN AAN...
YVET KLEIN WOOLTHUIS (11 JAAR, JO12-2)

Wat eet je het liefst?
Broodje shoarma en bietjes uit de 
oven (recept: snij rauwe bietjes in 
plakjes, beetje olijfolie erop en een 
half uurtje bakken op een plaat 
in de oven. Lekker met gebakken 
aardappeltjes). 

Naar welke tijd zou je gaan in een 
tijdmachine?
Naar de tijd dat ik geboren ben. 
Kijken wat ik toen deed.

Wat is het leukste dat je ooit hebt 
gedaan?
Met mijn vader naar PEC Zwolle en 
met mijn moeder en zus naar FC 
Twente.

Hoe belangrijk is internet voor 
jou?
Heel belangrijk om af te spreken 
met vriendinnen en filmpjes te 
kijken.

Wat is je favoriete serie, film of 
tv-programma?
Heel Holland bakt en Wie is de mol. 
Dan probeer ik te raden wie de mol 
is. Dat is nog nooit gelukt.

Lees je wel eens een boek? Welke 
het laatst?
Ja. Ik lees nu Voltreffer uit de serie 
het Leven van een Loser.

Hoe ziet je leven er over tien jaar 
uit?
Ik hoop dat ik dan een baan heb als 
fysiotherapeut. Misschien zit ik dan 
nog op school. Dat kan ook. Ik hoop 
dat ik dan ook nog een hoop goeie 
vriendinnen heb. 
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DE BESTE VOETBALONTWIKKELING 
DOOR HET AANBIEDEN VAN GOEDE 
TRAININGEN

“Met trots” presenteerde De Zweef hem onlangs via de 
sociale media met aanvullend als boodschap: “Vanaf dit 
seizoen zal hij, gevraagd en ongevraagd, het bestuur, 
kaderleden en alle bij De Zweef acterende trainers/
coaches en leiders adviseren over trainingsmethodiek, 
coaching, didactiek, speelstijl, voetbaltechnische en 
-tactische ontwikkeling van spelers (zowel individueel als 
in teamverband) en over de individuele ontwikkeling van 
trainers/coaches.” 

Een nieuwe en belangrijke functie binnen de club, 
waarmee iedereen die betrokken is bij de jeugd te maken 
krijgt. Een hele mond vol ook, bovenstaande taakom-
schrijving. Reden voor een portret in onze GOAL!Maga-
zine. 

Een Hagenees in Rijswijk (Rèswèk)
Voor we verder ingaan op wat er op voetbalgebied bij De 
Zweef gaat gebeuren, even een introductie. Fred komt uit 
Rijswijk, maar noemt zich Hagenees (= een echte Hage-
naar) omdat zijn ouders echte Hagenezen zijn. Voor de 
duidelijkheid: Hagenezen zijn geboren en getogen in Den 
Haag en wonen/woonden vooral in volksbuurten. 

Wie een gesprek over voetbal voert met Fred Bovelander, 
moet heel veel tijd uittrekken. Niet omdat hij langdradig 
is. Zeker niet. Enthousiasme, de wil zaken goed voor het 
voetlicht te brengen, kennis en kunde op theoretisch en 
praktisch gebied. Dat zijn de redenen dat een gesprek 
nogal wat tijd kost. Plus terechte trots op wat hij heeft 
bereikt en graag zou willen bereiken bij en met De Zweef. 
Want Fred Bovelander (61) is onze nieuwe adviseur waar 
het gaat om het opleiden van jeugdige spelers.

In zo’n volksbuurt was voetbal-
club Cromvliet gevestigd, waar 
de familie Bovelander zeker geen 
onbekende was. “Hoewel ik daar 
niet woonde, ging ik daar wel voet-
ballen. Het was tenslotte de club 
van mijn vader en ooms. Omdat ik 
hogerop wilde, speelde ik daarna 
bij RVC in Rijswijk. Daar maakte 
ik in de jeugd zulke mooie tijden 
mee.” 

“We speelden hoog en deden mee 
aan buitenlandse toernooien. RVC 
organiseerde zelf ook zo’n toernooi 
met allemaal topclubs uit eigen en 
buitenland. Prachtig was dat.” Alex 
Fergusson (later Sir Alex) was toen 
de trainer van Aberdeen. Een van 
zijn jongens (John Hewith) logeerde 
drie jaar een week bij ons in huis. 
Een jaar later was hij een veel sco-
rende spits in het 1e  van Aberdeen 
en maakte de winnende goal in de 
Europa-cup-3 finale tegen Real 
Madrid.

“Ik was “te lief”
 voor het 

betaalde voetbal”

Uiteindelijk kwam Fred uit in het 
eerste elftal (“onze trainer was 
toen Aad de Mos”) van RVC dat 
toen hoofdklasse speelde; destijds 
het allerhoogste amateurniveau. 
“In die periode ben ik lang ziek ge-
weest door Pfeiffer en de nasleep 
daarvan. Mede daardoor besefte ik 
dat ik het betaalde voetbal niet zou 
halen. Daar kwam nog bij dat ik “te 
lief” was.”

Te lief in die zin dat hij niet het 
egoïsme kon opbrengen dat nodig 
is om te slagen in het betaalde 
voetbal. “Ik kon en kan niet tegen 
onrecht. Als een speler toch werd 
opgesteld, terwijl hij niet getraind 
had, dan zei ik daar wat van. Ge-

volg was dat mij dan werd gezegd, 
zelf maar op de bank te gaan 
zitten.” 

Verhuizing naar Nijverdal
Fred trouwde jong en kreeg jong 
kinderen: dochter Amy en zoon 
Jeff. Op dat moment kreeg hij een 
baan aangeboden in het rayon 
Noord en Oost-Nederland. “Dat 
hebben we gedaan. Vooral omdat 
we onze kinderen buiten de rand-
stad wilden opvoeden.” 

“Toen ik nog niet was verhuisd en 
wel al in mijn nieuwe rayon werkte, 
sliep ik bij De Tonne en zat daar 
wel eens aan de bar en vertelde 
over mijn voetballoopbaan. Het 
duurde niet lang of ik kreeg een 
telefoontje van Jan Rikmanspoel, 
voorzitter van De Zweef. Toen 
speelden jullie ook hoofdklasse. 

Ik heb het nog wel overwogen, 
maar toen afgezien van (opnieuw) 
spelen in de hoofdklasse. Een jong 
gezin, twee kinderen en een vrouw 
die allemaal moesten wennen aan 
een nieuwe woonplaats waar we 
alles nog moesten gaan ontdek-
ken. Ik vond dat ik niet drie keer 
in de week kon trainen en dan ook 
nog eens de hele zondag van huis 
moest zijn.”

Naar Hulzense Boys
Het kriebelde natuurlijk wel en 
dicht bij huis vond Fred Hulzense 
Boys, toen nog een kleine dorps-
club, die (nog) niet profiteerde 
van de aanwas in de Kruidenwijk. 
Daar speelde hij vijf seizoenen 
met succes in het eerste. “Elk jaar 
weer was ere-voorzitter Herman 
Velding bang dat ik zou vertrekken 
naar clubs als DETO.” Zijn voet-
balloopbaan was ten einde toen 
hij ongelukkig zijn knie verdraaide 
met een afgescheurde kruisband 
tot gevolg.

Inmiddels was zoon Jeff gaan 
voetballen en haalde Fred hem op 
na de training. “Ik heb daar eens 
naar zitten kijken en zag dat, laat 
ik het zo zeggen, het niveau van 
training niet hoog was. Daarnaast 
nog eens oud en versleten mate-
riaal, zoals ballen waar de flappen 
bij hingen en vieze, natte hesjes die 
de dag ervoor door senioren waren 
gedragen.”

Hij nam contact op met het bestuur 
en kreeg de mogelijkheid aan de 
slag te gaan. Hij zocht sponsoren 
voor nieuw materiaal. “Zelfs de 
ere-voorzitter ging op z’n fiets 
mensen af om geld en stopte mij 
dat toe.” Fred Bovelander zorgde 
bij Hulsen voor een nieuw jeugd-

Adviseur jeugdopleidingen Fred Bovelander weet zeker:
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beleid, dat successen ging afwerpen, waardoor onder 
meer de club groeide. 

Demonstratie in de rust van Hulzen 1
“Iedereen was enthousiast over de aangeboden trai-
ningen, o.a. gebaseerd op de theorie van Wiel Coerver. 
Het idee daarvan is dat techniek de basis is van alle 
aspecten van het voetbal en dus ook in iedere oefen-
vorm centraal moet staan. Ik gaf zelfs in de rust van 
een wedstrijd van het eerste demonstraties van wat de 
jeugd leerde.”

Hij deed dit werk vijf jaar en werd in deze periode 
opgemerkt door de KNVB, die hem vroeg regio-coach 
Almelo te worden voor de selectie jeugd onder 12 jaar. 
Ook daar had hij succes. “Op een gegeven moment was 
er een clinic voor de regio-coaches. Daarvoor werd 
gebruik gemaakt van twee teams die eerst training zou-
den krijgen en daarna tegen elkaar zouden voetballen. 

Via regio-coach naar districtscoach
Toen ik daar kwam, werd mij gevraagd of ik een van die 
teams wilde trainen en coachen. Het was een beetje 
raar, want namens de KNVB liep Arno Pijpers (later 
bondscoach van Estland) mee om te kijken wat ik deed. 
Hij is ruim twee uur lang niet meer dan tien meter van 
me vandaan geweest. Na afloop van die training en 
wedstrijd kwam de aap uit de mouw. Ik bleek twee uur 
lang langs de meetlat te zijn gelegd en werd vervolgens 
gevraagd districtstrainer te worden, zeg maar trainer 
van de beste jongens uit tien regio’s. Een functie die 
normaliter alleen vervuld werd door fulltime medewer-
kers van de KNVB, en dat was ik niet. Ik kan met trots 
zeggen dat er voor mij een uitzondering werd gemaakt.  

Zo werd hij districtscoach. En bleef daarnaast zijn oude 
club trouw. Privé werd hij toen geconfronteerd met een 
scheiding. “Ik heb toen gekozen voor mijn kinderen, heb 
de bond gebeld en ben gestopt.“ Toen thuis de zaak een 
beetje op regel kwam, stapte hij in een nieuw trainings-
avontuur. Dit keer bij SVZW. “Er werd door meer clubs 
aan mij getrokken, maar de Zwaluwen sprak mij het 
meeste aan.”

In Wierden boekte Fred succes als trainer van jeugdse-
lecties en het tweede elftal met clubtalenten. Daarna 
kwam hij terug bij Hulsen en was architect van JO17-1 
dat promoveerde naar de vierde divisie. In die periode 
werkte hij voor het eerst samen met zoon Jeff en Marco 
Aaltink. “Wij denken volledig hetzelfde over voetbal(ont-
wikkeling).”

“Fred leerde ons voetballen; we hebben zoveel van 
hem geleerd”
Tussen alle bedrijven door kwam hij ook nog bij De 
Zweef terecht. Dat was toen dochter Amy daar voet-
balde. Hij stond bij een wedstrijd van haar te kijken en 
werd door aanvoerder Sandra Middelkamp gevraagd 
naar de juistheid van een beslissing van de scheids-
rechter. Van het een kwam het ander en zo werd hij 
trainer bij de Zweef-vrouwen. 

Sandra Middelkamp: “Fred Bovelander leerde ons 
voetballen. Van hem hebben we zo verschrikkelijk veel 
geleerd; echt techniek en tactiek, het echte voetbalspel 
zoals het hoort. Hij heeft eigenlijk de basis gelegd voor 
alle latere successen. Met Fred Bovelander veranderde 
veel. Later ook met het bestuursbesluit om vrouwen-
voetbal serieuzer te nemen en op gelijke voet te stellen 
met het derde mannenteam (toen nog een selectie-
team).”

Promotie door teambuilding 
Zijn laatste succes boekte Fred weer bij SVZW. Ook 
daar samen met zoon Jeff en Marco Aaltink. De rollen 
waren nu omgedraaid. Jeff was de trainer, Fred de 
assistent. Zij bereikten met JO19-1 de vierde divisie. 
“Ik ben daar zo trots op. Natuurlijk op het kampi-

HET TECHNISCH HART VAN DE ZWEEF

Het hoofddoel
Spelers, trainers, leiders, arbitrage 
en (groot)ouders worden zodanig 
opgeleid, begeleid, gemotiveerd en 
geënthousiasmeerd dat een ieder 
maar wat graag een bijdrage levert 
aan wedstrijden en trainingen van 
De Zweef, waarbij fatsoen, respect 
en sportiviteit kernwaarden zijn
bij het vormen, het structureren, 
het ontwikkelen, het organiseren, 
het feitelijk uitvoeren en het hand-
haven van het voetbaltechnisch be-
leid van en binnen De Zweef. Ofwel, 
“De Zweef . . . daar wil je bij zijn”.

Kernwaarden
Speler centraal: 
De ontwikkeling van de speler staat 
bij De Zweef centraal.

Plezier: 
De Zweef wil ieder lid de gelegen-
heid bieden met veel plezier de 
voetbalsport te beleven.

Ontwikkeling: 
De Zweef zet zich maximaal in om 
passende begeleiding, trainingen, 
wedstrijden en andere activiteiten 
te verzorgen c.q. te organiseren, 
waarin spelers zich naar eigen 
ambitie en mogelijkheden kunnen 
ontwikkelen.

Respect: 
De Zweef streeft er naar dat ieder 
lid, ongeacht geslacht, nationali-

teit, ras, geaardheid, religie, talent 
of ambitie, zich een volwaardig De 
Zweef-lid voelt.

Trouw: 
De Zweef streeft naar verbinding 
binnen de vereniging, door haar le-
den in de gelegenheid te stellen om 
een actieve rol te spelen als speler, 
trainer/coach, leider, scheidsrech-
ter, kaderlid of in andere vrijwilli-
gersfuncties.

Technische commissie
Melanie Paarhuis (voorzitter en 
link naar het bestuur)
Fred Bovelander (adviseur 
voetbalontwikkeling)
Martijn Evers (hoofd seni-
oren)
Kim Praas (vrouwenvoetbal)
Robert Spenkelink (medi-
sche begeleiding)
Bas Kolkman (facilitaire 
zaken)

In de praktijk wordt de tech-
nische commissie onder-
steund door de tc- onder-
bouw en de tc -bovenbouw. 
Onder de onderbouw vallen 
alle jeugdteams onder de 
12 jaar. Daarbinnen hebben 
we te maken met Niels van 
Rhee (JO11 en JO12), Mar-
cel Hofstede (JO10), Emiel 
Pluimers (JO8 en JO9) en 
Jeroen Wigger (mini’s). De 

tc-bovenbouw kent als aanpreek-
punten Harco Evers en Jurgen 
Beuwer.
TC Bovenbouw = Jeugd vanaf O13.

De praktijk
Het voetbaltechnisch plan is nog 
verder in ontwikkeling. Zo wordt 
nog gewerkt aan de praktische 
invulling. Met andere woorden: 
hoe gaan we inhoud geven aan bv 
onze kernwaarden? Wat betekent 
dat voor de ontwikkeling van onze 
spelers? Wat verwachten we van 
onze trainers en spelers? 

“Technisch hart” is een nieuwe benaming binnen het 
voetbal voor de organisatie van het voetbal. Bij De Zweef 
hadden we een technische commissie, onderverdeeld in 
jeugd en senioren, die daarvoor verantwoordelijk was. Bij 
het opstellen en invullen van een “technisch hart” wordt 
een andere organisatievorm en andere invulling gekozen.
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oenschap, maar vooral op onze 
gezamenlijke en geslaagde visie. 
Die bestond eruit dat spelers zich 
ontwikkelden als voetballer en ook 
als mens. Het werd een (h)echt 
team dat er voor en door elkaar 
was. 

Iedereen was zo enthousiast. Wij, 
de spelers, ouders, iedereen. Er 
waren serieus ouders die aangaven 
dat hun zoon thuis ook een ander 
mens was geworden. Daar kan ik 
zo van genieten!” Die filosofie is 
belangrijk voor hem: “De goeie 
spelers moeten beseffen dat an-
deren wellicht voetballend minder 
zijn, maar dat die nodig zijn om 
hen te kunnen laten groeien en 
omgekeerd. De kunst als coach is 
evenwicht aan te brengen binnen 
een team; van 16 individuen één 
team maken. Mensen vanuit hun 
eigen kunde benaderen en in hun 
kracht zetten, zoals dat heet. Zo 
kun je maximale inzet en resultaat 
krijgen.”  

Fred komt naar De Zweef
Zo komen we na deze lange inlei-
ding terecht bij De Zweef. De komst 
van Fred Bovelander hebben we 
te danken aan oud-trainer Dennis 
Keser. Die twee kennen elkaar en 
meermaals vroeg Dennis wanneer 
Fred en/of Jeff eens wat bij De 
Zweef wilde komen doen. “Toen 
ik op een gegeven moment zei dat 
ik beschikbaar was, had ik al snel 
Martijn Evers aan de telefoon.”

Het balletje rolde daarna snel. 
Gesprekken met Martijn, met de 
voorzitter, met Anton Wennemers 
en Harco Evers. “Ik wist al dat De 
Zweef meer aandacht wilde gaan 
geven aan voetbalontwikkeling. 
Dat werd ook tijd. Ik heb daarin 
ervaring en ook de tijd. We gaan 
ervoor.”

Wat Fred’s taak wordt, staat 
beschreven in de inleiding van dit 
artikel. Goeie trainingen aanbie-
den. Dat is het simpel gezegd. “Dat 

betekent niet dat ik als trainer ga 
werken. Ik ga trainers coachen 
en begeleiden. Hen ondersteunen 
en motiveren met tips en lessen. 
Om te voorkomen dat het hapsnap 
wordt, doe ik dit in sessies van een 
paar weken per team, en daarmee 
per trainer(s). En dan de volgende 
teams.

Voetbal leren door 
het kennen en 
toepassen van 

een begrippenkader

Het gaat echt wel even wat tijd 
kosten. Als mensen zien dat ik 
een team train, dan is dat om een 
voorbeeld te geven aan de trainer. 
Het zal wel wennen zijn hier en 
daar. Maar ik ben ervan overtuigd 
dat trainers het ook fijn vinden als 
hun trainingen soepeler verlopen 
en hun coaching beter gaat. Dan 
zijn ze ook gemotiveerd om onder-
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deel van de voetbalontwikkeling 
bij De Zweef te zijn. En te blijven. 
Eigenlijk zou het zo moeten zijn 
dat trainers van buiten als wens 
hebben een paar jaar bij De Zweef 
te werken.”

Wat betreft het trainen en spelen 
zelf, heeft Fred Bovelander een 
duidelijke filosofie. “Spelers moe-
ten leren om situaties te herkennen 
en daarnaar te handelen. Niet om-
dat de trainer het zegt, maar omdat 
ze het zelf zien. Dus niet teams 
een verplichte speelstijl opleggen. 
Dat lukt niet. Bij een betaalde club 
wordt een selectieteam specifiek 
en evenwichtig samengesteld en 
hebben ze vijf trainingsdagen om 
een speelstijl te ontwikkelen. Bij 
een amateurclub als De Zweef 
(met bijvoorbeeld in het ene team 
nu eenmaal veel meer verdedigers 
dan in het andere team) mag en 
kan dat niet verwacht worden.”

Kinderen begrippen leren en hen 
daarnaar laten handelen
Fred’s methode bestaat eruit dat 
de jeugd per seizoen een bepaald 
aantal trefwoorden en bijbehoren-
de handelingen leert. Bijvoorbeeld 
“mannetje dekken, “knijpen”, 
“opendraaien”, “strak inspelen”. 
Enz. enz. Gaandeweg en aan het 

einde van een seizoen kun je con-
troleren of de spelers de begrippen 
kennen en ernaar handelen. Doen 
ze dat goed, dan hebben ze ook een 
goede trainer gehad.”

Voor het voetbaltechnisch beleid 
heeft Fred een “missie” opgeschre-
ven, die omvat wat zijn doel is: 
spelers, trainers, leiders, scheids-
rechters en ook ouders, opvoeders, 

grootouders zodanig opleiden, 
begeleiden, motiveren en enthousi-
asmeren, dat iedereen met graagte 
een bijdrage levert aan De Zweef. 
“Fatsoen is daarbij zeer belangrijk 
voor mij. Ik heb dat ook als voor-
waarde gesteld bij mijn aanstelling. 
Ik moet mij met het gedrag van De 
Zweef in en om het veld kunnen 
vereenzelvigen. Als dat niet het 
geval is, stop ik ermee.”

FYSIOTHERAPIE IS ER VOOR IEDEREEN!
Onderdeel van het technisch hart is de begeleiding van spelers door fysiothe-
rapeuten. Gebleken is dat bij velen onduidelijk is voor wie de vereniging fysio-
therapie aanbiedt. Die is er niet alleen voor selectievoetballers, maar voor alle 
leden. Op onze website vind je onder ‘Vereniging – Veilig sporten’ uitgebreide 
informatie over deze vorm van begeleiding.    
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DE ALGEMENE LEDENVERGADERING

Ewald Wennemers erelid De Zweef
Tijdens de Algemene Ledenvergadering is Ewald Wen-
nemers bij zijn afscheid als penningmeester benoemd 
tot erelid van De Zweef. Maar liefst twaalf jaar vervulde 
hij deze functie. In deze periode werden de clubfinanci-
en tot een redelijk niveau gebracht.

 In de beginjaren van zijn penningmeesterschap was de 
financiële situatie van De Zweef niet echt rooskleurig 
(er waren bijvoorbeeld schulden en geen reserves). Dat 
lag zeker niet aan Wennemers, maar was in het verre 
verleden veroorzaakt. Voorgangers waren al bezig orde 
op zaken te stellen. 

Bij zijn aantreden als voorzitter had Erik Heuver aan-
gegeven dat het verder op orde krijgen van de financiën 
hoogste prioriteit moest krijgen. Met steun van de rest 
van het bestuur heeft Ewald toen voorrang gegeven aan 
bezuinigen, schuldenvrij worden en vooralsnog stoppen 
met grote onverantwoorde uitgaven. 

Dat beleid wierp z’n vruchten af. Daarnaast nam het be-
stuur maatregelen om de inkomsten te verhogen, zoals 
contributie- en prijsverhogingen en betere aanpak van 
de sponsoring. Dit was soms best wel moeilijk en kostte 
vaak veel overredingskracht. 

Dit alles bij elkaar resulteerde in een goed onderbouwd 
financieel beleid en een structureel en fundamenteel 
betere financiële positie, waar we de laatste jaren de 
vruchten van konden plukken. Er werd bijvoorbeeld 

ruimte gevonden om de clubaccommodatie te verduur-
zamen en onlangs de hele kantine te renoveren. 

Al een paar keer eerder had Ewald aangegeven te 
willen stoppen met het penningmeesterschap. Omdat 
het moeilijk was een geschikte opvolger te vinden, 
stelde hij zijn vertrek een aantal keren uit. Nu De Zweef 
denkt met Tom Heuver een goede vervanger te hebben 
gevonden, kon hij met een gerust hart stoppen.   

Voorzitter Richard Benneker stelde de vergadering voor 
Ewald te benoemen tot erelid. Het luide applaus toonde 
aan dat de aanwezigen daarmee volledig instemden. 
Daarna kreeg hij de gouden speld opgespeld die be-
hoort bij het erelidmaatschap. Bloemen en een diner-
bon maakten het geheel compleet.  
Na een dankwoord en een grappig overzicht van 13 jaar 
penningmeesterschap bood Ewald (met hulp van enke-
le anderen) de vereniging een groot presentatiescherm 
aan. 

Hans Knobben en Martijn Evers lid van verdienste
Behalve het erelidmaatschap voor Ewald Wennemers 
werden Hans Knobben en Martijn Evers onderscheiden 
als lid van verdienste van De Zweef.  In zijn toespraak 
noemde voorzitter Benneker Hans Knobben een be-
scheiden man, die op de achtergrond veel werk verzet 
en waarop je altijd een beroep kunt doen. 

Hij begon z’n loopbaan bij De Zweef als jeugd- en 
seniorenleider. Verder was hij nauw betrokken bij 
de totstandkoming en het beheer van de allereerste 
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Onder meer door een nieuwe aanpak van de voetbaltechnische zaken binnen 
onze vereniging werd afscheid genomen van mensen die zich tot nu toe op dit 
vlak verdienstelijk maakten: Xander ten Hove, Mark Scholten, René Jannink, 
Eddy Huis in ‘t Veld en Peter Nieland. Afscheid werd verder genomen van 
Henk Grondhuis als voorzitter van de seniorencommissie en Lisanne Dikkers 
als wedstrijdsecretaris jeugd. Zij kregen allemaal een dinerbon aangeboden.  
Op de foto Mark Scholten, Henk Grondhuis, Xander ten Hove, Peter Nieland 
en Lisanne Dikkers. 

website en ook alle volgende. Sinds 
2004 is hij wedstrijdsecretaris (19 
jaar!) en verantwoordelijk voor een 
goed verloop van de competitie en 
het plannen van talloze oefenwed-
strijden. Het voorstel om hem tot lid 
van verdienste te benoemen, werd 
door de vergadering met applaus 
begroet.

een plek te geven in een kleedka-
mer en buiten op het veld. Voor 
uitbreiding van kleedaccommodatie 
en velden is de hulp van de gemeen-
te nodig, maar dat zit er niet echt in, 
zei de voorzitter.

De groeipijnen hebben er al toe 
geleid dat de jongste spelertjes 
(momenteel ongeveer 60) zijn 
uitgeweken van de zaterdag naar de 
vrijdagavond. Verder loopt de club 
er tegenaan dat aan de spelers tot 
en met 11 jaar net als in de corona-

Het lidmaatschap van verdienste 
was er ook voor Martijn Evers; een 
duizendpoot binnen De Zweef. Vanaf 
2002 was hij eerst acht jaar pen-
ningmeester en legde de basis voor 
een beter financieel beleid.  Daarna 
was hij actief in veel functies. 

tijd gevraagd zal worden in voetbal-
tenue naar de club te komen en na 
afloop thuis te douchen.  

Ook is het geen automatisme meer 
dat een nieuw lid dat zich lopen-
de het seizoen aanmeldt meteen 
ingedeeld kan worden in een elftal. 
Meetrainen kan wel maar op zater-
dag voetballen nog even niet.

De Zweef heeft last van groeipijnen. 
Onze vereniging is de laatste jaren 
flink gegroeid en zit momenteel 
tegen de 1.000 leden. Dat is mooi, 
maar leidt ook tot problemen. 
Tijdens de algemene ledenverga-
dering op maandag 30 oktober ging 
voorzitter Richard Benneker in op 
de groeipijnen.

Deze worden het sterkst gevoeld 
bij de bezetting van de velden en de 
kleedkamers. Elk weekend weer is 
het passen en meten om iedereen 

Hij speelde en speelt een belangrij-
ke rol in de sponsorcommissie en 
bij het organiseren van eenmalige 
zaken. Voorbeelden daarvan zijn de 
wedstrijden tegen FC Twente en He-
racles. Ook initieerde hij de ouder/
kind wedstrijden aan het einde van 
het seizoen. 

Martijn Evers is verder lid van de 
technische commissie, kleding-
commissie en is coördinator jeugd. 
Regelt de jaarlijkse oliebollenactie 
en is betrokken bij maatschappelij-
ke stages. “Heeft een groot netwerk 
en “gebruikt” dat ook voor de club”, 
sprak voorzitter Benneker.  

Ook voor Hans Knobben en Martijn 
Evers was er een speld, bloemen 
en een bon. Plus natuurlijk veel 
waardering van de aanwezige leden. 
Gefeliciteerd mannen!

AFSCHEID

GROEIPIJNEN DE ZWEEF
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Het bestuur heeft opnieuw aandacht gevraagd voor de 
regels die gelden voor de oudere jeugd. Het gebruik van 
alcohol door 16 en 17-jarigen is niet toegestaan. Ook al 
vinden ouders van die kinderen dat dat misschien wel 
kan. We lopen het risico op een flinke boete als we dit 
oogluikend toestaan. 

Hetzelfde geldt voor het roken en gebruik van 
e-sigaretten, het zogenaamde vapen door de jeugd. 

Ons sportpark is rookvrij. Verder is het ongezond en 
past niet bij voetbal. In dat kader is het bestuur de 
afgelopen periode bij alle jeugdelftallen langs geweest 
om ze ook te wijzen op het gedrag in de kleedkamers. 
Denk hierbij aan het schoon achterlaten van de kleed-
kamers, het onnodig lang douchen en allerlei ongein 
uithalen.

NIEUWE BESTUURSLEDEN
Tijdens de algemene ledenvergadering werden twee nieuwe bestuursleden 
gekozen: Tom Heuver en Kim Praas. Beiden liepen al een poosje mee en zijn 
in GOAL!Magazine al uitgebreid voorgesteld. Tom is vanaf nu officieel onze 
penningmeester en Kim is verantwoordelijk voor het vrouwenvoetbal binnen 
de club.  

In dezelfde vergadering werden overigens -niet onbelangrijk- Richard Benne-
ker en Jos van Rhee herkozen als respectievelijk voorzitter en vice-voorzitter.  

REGELS VOOR OUDERE JEUGD OPNIEUW HELDER
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KENNISMAKEN MET JO9-4

“Een leuk en divers team” zo omschrijft leider Edwin 
Woesthuis de spelers van JO9-4
Voor de spelers van JO9-4 is dit het tweede seizoen 
dat ze samen spelen. De vaste kern bestaat uit Bram, 
Boaz, Fien, Jip, Moos en Noah. Afgelopen zomer zijn 
Fender, Tobias en Tom hierbij aangesloten. Het is een 
mooie mix van energieke spelers. De een wat fanatie-
ker dan de ander. Er zitten wat lolbroeken bij. En er 
zijn een aantal rustige jongens die zorgen voor de ba-
lans. Fien is de enige dame van het stel. Zij houdt zich 
moeiteloos staande tussen de jongens. Bram en Boaz 
kennen elkaar al van school. Een aantal spelers ken-
nen elkaar via de papa’s en mama’s. Maar de meeste 
spelers kennen elkaar enkel via het voetballen bij De 
Zweef. Edwin begint te vertellen over de spelers.  “De 
uitdaging is om ze allemaal zover te krijgen dat het 
maatjes van elkaar worden. Want dan kunnen ze echt 
een leuke pot samen voetballen. De een heeft wat 
meer tijd nodig en de ander overloopt zichzelf soms. 
Ze zijn nog superjong, dus met de tijd zal het spelletje 
steeds beter gaan.”  

Er wordt nog veel gerouleerd in het veld. Zo kunnen 
de spelers aan verschillende posities wennen. En met 
drie wissels kun je regelmatig wisselen. Toch zie je 
ook wel wat vastigheden ontstaan. Zo is Bram in de 
verdediging al een echte rots in de branding. Moos 
vindt het ook wel leuk achterin. En Jip, Noah en Tom 
blijken echte doelpuntenmakers. Maar een voorbeeld 
van het rouleren is dat Tom ook regelmatig een helft 
keept. Tobias en Fien dwarrelen over het hele veld. 
Fender en Boaz zijn onmisbare schakels in de balans 
van het team.   

Vandaag wordt de eerste competitiehelft afgesloten 
met een wedstrijd tegen buurman DES
Net als eerder tegen Hulzense Boys heeft zo’n wed-
strijd altijd een extra lading. Want dan speel je tegen 
klasgenootjes. En dan ben je extra gebrand op een 
overwinning. Langs de lijn wordt gesproken over de 
competitievorm van de jeugd. Een competitie waarbij 
de uitslag niet telt. En waarbij er geen stand wordt 
opgemaakt. Sportiviteit en spelplezier staan voorop. 

Het is zaterdagochtend. Het is vroeg. Voor veel ouders nog 
te vroeg. De meeste ouders wrijven de slaap nog uit de ogen. 
De spelers hebben duidelijk minder moeite met het tijdstip. 
De spelers zijn druk in de weer met het spelen van tikkertje. 
En rennen achter elkaar aan door het clubgebouw. Wat 
een plezier. En energie genoeg. We gaan kennismaken met 
de spelers en begeleiding van JO9-4. Vandaag staat er een 
uitwedstrijd op het programma.
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Met verbazing wordt er dan ook gekeken naar een 
leider op een ander veld. Een leider die wel heel 
fanatiek aan het coachen is. We moeten erom lachen. 
Hoe anders is dat (gelukkig) met de leiders van JO9-4. 
Je prijst je als speler en ouder gelukkig met de rust 
en beheersing van Edwin en Chiel Baan. Helaas zit 
een overwinning er vandaag niet in. Maar dat mag 
de pret niet drukken. Gelukkig kun je altijd nog een 
doelpunt maken in de afsluitende penalty-serie. En 
dat gebeurt ook. Tom, Bram, Moos en Noah weten het 
net te vinden.

Het waren leuke wedstrijden de afgelopen weken. 
Een competitie met alle verenigingen uit de gemeente 
Hellendoorn. En een uitstapje naar Wierden. “Vorig 
jaar moesten we ook een keer naar Hardenberg, dat 
is helemaal niets”, aldus een van de ouders. Na de 
herfstvakantie volgt er een competitiehelft met wed-
strijden in Salland. Raalte, Nieuw Heeten en Holten. Dat 
is gelukkig ook goed te doen. 

De organisatie rondom het team is in goede handen bij 
Edwin Woesthuis en Chiel Baan  
De leiders van JO9-4 zijn Edwin Woesthuis (vader van 
Boaz) en Chiel Baan (vader van Fien). Beide leiders 
organiseren alles rondom het elftal. Roostering van 
het vervoer naar uitwedstrijden en het verzorgen van 
het wasschema. Op wedstrijddagen zorgen ze voor de 
opstelling en regelen ze dat alle spelers voldoende 
speeltijd krijgen. De coaching is altijd positief en op een 
rustige toon. Edwin was vorig jaar al leider van dit team, 
toen nog JO8-4JM. “Ik ben leider geworden omdat ik 
voetbal een supermooie sport vind en vooral om met 
deze groep toppers aan het werk te zijn. De klik met 
de spelers is goed en ik wil ervoor zorgen dat ze vooral 
onderling elkaar leren te respecteren. En samen plezier 
hebben.”  

Edwin deelt het leiderschap met Chiel. De samenwer-
king tussen de heren is goed en alles gaat in goed over-
leg. “Voor het team is het ook handig dat er twee leiders 

zijn, het geeft wat rust als er steeds dezelfde personen 
voor de groep staan. Ben ik er een keer niet bij op de 
wedstrijddag, dan is Chiel er altijd nog, en andersom.”

Na een korte herfstvakantie wordt er ‘weer of geen 
weer’ weer volop getraind. 
Op de dinsdagavond en donderdagavond wordt er 
getraind. Bij binnenkomst op het sportpark direct 
vooraan. Daar traint de JO9-4. Meestal begint de 
training met het spelen van tikkertje. Dat vinden alle 
spelers een leuke oefening. Het is grappig en je kunt 
er goed je energie in kwijt. Dat laatste is nodig want de 
spelers willen na een dag stilzitten en leren op school 
lekker spelen. Daarna volgt er een pass oefening (dat 
is nog best lastig) gevolgd door een aanval/verdedi-
gingsoefening. Tussendoor zien we Fien een prachtige 
radslag maken. En Jip die laat zien dat hij dat ook wel 
kan. Tom en Noah zijn aan het stoeien en Moos is in 
gedachten verzonken al bezig met de dag van morgen. 
Ja, de aandacht erbij houden is nog weleens lastig 
op deze leeftijd. Daarom is het goed dat er altijd twee 
trainers aanwezig zijn. 

Op de donderdag verzorgen de leiders Chiel en Edwin 
de training.  Op dinsdag verzorgt Bart Annink (vader van 
Jip) de training. De eerste helft van het seizoen deed 
Bart dit om toerbeurt met een van de ouders. Hiervoor 
was een mooi rooster opgesteld. Sinds enkele weken 
vormt hij een vast duo met Robert Krejenzang (vader 
van Noah).

Bart is aan het eind van vorig seizoen begonnen met 
training geven. “Ik vind het leuk om met de kinderen 
aan de slag te gaan en ze te motiveren om het beste 
uit zichzelf te halen. En het is geweldig om iets samen 
met mijn eigen zoon te kunnen doen.”  Bart ervaart 
een goede begeleiding vanuit De Zweef. “We worden 
zeer goed gefaciliteerd in het trainingsmateriaal en 
ondersteund in het geven van de training.  De spelers 
van JO9-4 zijn erg gedreven en hechten veel waarde aan 
plezier maken. Er is een diversiteit aan voetbalkwali-

teiten en dat vult elkaar goed aan. 
Het begint steeds meer een team te 
worden.  En individueel worden er 
ook mooie stappen gezet.”  

Aan het eind van de training is er 
natuurlijk een partij. Daar zien we 
de mooiste passeer acties voorbij-
komen. En de laatste weken steeds 
vaker een mooie pass naar een 
teamgenoot. Er wordt lekker veel 
op doel geschoten. Met een aantal 
fraaie treffers. We zien Noah in de 
partij drie man passeren. “Echt een 
Messi actie”, aldus Noah zelf. “Maar 
ik ben geen fan van Messi hoor.”  
Even later een mooie combinatie 
tussen Boaz en Noah. Deze actie 
wordt gevierd met een knie sliding 
en allebei twee wijsvingers in de 

lucht. Van deze acties kunnen ook 
de trainers genieten. Tobias en Fen-
der, dit seizoen nieuw in het team, 
genieten ook van de training. Fender 
laat een goede techniek zien en pakt 
af en toe heel brutaal de bal af van 
de tegenstander. Tobias, met Bas 
Kuipers als favoriete speler, viert 
elk doelpunt alsof de wereldbeker 
binnen is. Wat een enthousiasme. 
En dan is het alweer tijd. Het uurtje 
trainen is weer voorbijgevlogen. 

 “De betrokkenheid van de ouders 
bij de JO9-4”
Terwijl de spelers op wedstrijdda-
gen aan de warming-up beginnen 
zorgen enkele ouders voor koffie. 
En wie te laat is zorgt voor koeken.  
Op het moment dat er een doelpunt 

wordt gescoord door De Zweef volgt 
er gejuich en een daverend applaus. 
Te fanatiek? Welnee dit is gewoon 
een enthousiast publiek. Hoeveel 
is de tussenstand inmiddels? Want 
soms gaat het zo snel met de 
doelpunten over en weer. Enthousi-
aste ouders zoals gezegd. “En zeer 
betrokken.” Dat benoemt Edwin een 
aantal keren in ons gesprek. Er is 
altijd support bij de wedstrijden en 
trainingen. Ouders die de wedstrij-
den leiden en begeleiden en ouders 
die de trainingen verzorgen. En als 
bijvoorbeeld Chiel een keer afwezig 
is dan springt de vader van Moos 
moeiteloos in als leider. Of de vader 
van Bram. Dat is bij JO9-4 altijd zo 
geregeld.  
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Een aandeel in elkaar

Ontdek alles over de Rabobank en sport op Rabobank.nl

De Zweef brengt jong en oud in beweging. Met een verbindende kracht die

veel verder gaat dan voetbal alleen. Want de vereniging betekent ook veel voor

de lokale omgeving en dat ondersteunen we van harte.

Rabobank ondersteunt De Zweef 
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JO9-4
Bovenste rij vlnr: Edwin Woesthuis (leider), Bram Meijer, Noah Krejenzang, 
Fien Baan, Boaz Woesthuis, Chiel Baan (leider). Onderste rij vlnr: Moos ten Hove, 
Jip Annink, Tobias Kuipers, Fender Reijnders, Tom de Wind.
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JEROEN WOESTHUIS VERSTERKT 
DE KANTINECOMMISSIE

In een nieuwe carrière na zijn stoppen als actieve speler 
was hij 15 jaar lid van de vrijwillige brandweer. Tot een 
ernstig ongeval op het werk een einde maakte aan deze 
hobby. En dat niet alleen; ook aan zijn werk. Na talloze 
operaties is hij definitief afgekeurd. “Ik werk nog twee 
ochtenden bij Oogink Trilbeton en de rest van mijn tijd kon 
ik zelf invullen.”

“Ik belde Paul Morsink met de vraag of De Zweef nog een 
vrijwilliger kon gebruiken. Natuurlijk was er plek en zo 
kwam ik in de kantinecommissie. Mijn belangrijkste werk 
is het inkopen van drank en etenswaren en wat er meer 
nodig is voor het clubgebouw. Dat inkopen doe ik samen 
met Bart van Rhee. De kwetsbaarheid van deze functie is 
daarmee opgelost”.

Behalve inkopen zijn er meer terugkerende taken binnen 
de commissie, zoals het checken op maandag en vrijdag 
van de snoepautomaten, toiletten, prullenbakken enz. 
De kantinecommissie is verder gastheer voor een aantal 
terugkerende activiteiten “van buiten”, zoals het Parkin-
soncafé, de bridgeclub, de KBO.  

Het werk in de kantinecommissie bevalt hem prima. “Het 
is leuk en afwisselend en het is een leuke groep. Vooral 
op maandagen als ook de klussenploeg aan het werk is. 
Ik haal dan de gemiddelde leeftijd wel flink omlaag,” lacht 
hij.  We wensen Jeroen veel plezier in zijn nieuwe hobby!

Al een poosje is Jeroen Woesthuis (45) toegevoegd aan onze 
kantinecommissie. Tijd om even kennis te maken. Jeroen is 
getrouwd met Jantine en heeft drie kinderen: Esmee (bij De 
Zweef actief in de keuken), Naomi en Sep (speelt in JO12-2, 
volgens Jeroen het leukste team van de club). Zelf is hij geen 
onbekende bij De Zweef. Hij was actief voetballer van de jeugd 
tot en met het derde elftal. Moest stoppen omdat z’n knieën 
en zijn baas niet blij meer werden van het voetballen. “Tussen 
mijn 16e en 23e ben ik ook trainer/leider geweest. Dat ben ik 
weer gaan doen toen mijn zoon Sep ging voetballen”. 

 Vrijdag 29 december  Kaartmarathon  Senioren

 Zaterdag 6 januari   Prestatieloop  Jeugd en senioren

 Zondag 7 januari   Nieuwjaarsreceptie Senioren

 Vrijdag 12 januari   Playbackshow   Senioren

 Zaterdag 13 januari  Playbackshow  Mini’s t/m O13

 Zondag 31 maart   Eieren zoeken & gooien Jeugd en senioren

 Zaterdag 13 april   6-kamp   Mini’s t/m O9

 Zaterdag 13 april   Dropping   O10 t/m O13

 Donderdag 9 mei   Fietspuzzeltocht  Jeugd en senioren

 Zaterdag 29 juni   F-Reisje   Mini’s t/m O9

 Zaterdag 29 juni   D-Uitje   O12 + O13

 6/7 juli of 13/14 juli  E-Kamp   O10 + O11

HET ACTIVITEITENPROGRAMMA 
VOOR SEIZOEN 2023/2024
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paar weken later hadden we dezelfde scheidsrechter. 
Vooraf moest ik bij hem komen. Hij gaf aan dat hij bij 
die wedstrijd zijn fluit in zijn mond had en voor hij er 
erg in had, floot hij en keurde het doelpunt af. Het zou 
deze wedstrijd niet weer lukken. Hij kreeg geen gelijk, 
ook deze wedstrijd liet hij mij niet staan en keurde een 
doelpunt af.”                  
 

“Je doet het
 nooit goed”

“Ik heb een mooie tijd gehad hoor. Wel was ik iedere 
wedstrijd blij dat het afgelopen was. Je doet het nooit 
goed: soms voor jezelf niet, soms voor De Zweef niet en 
een andere keer voor de tegenstander niet. Commen-
taar vanaf de zijlijn is er altijd.” Ondertussen laat Henny 
ons een foto zien. Rijen dik publiek is getuige van de 
wedstrijden destijds. In de verte staat Henny als grens 
op de lijn. “Mijn vrouw Maria zei wel eens: ‘D’r zitten 
allemaal kwalsters op je trainingsjasje.’ Bang ben ik 
nooit geweest, het hoorde erbij.”

Het commentaar langs de lijn valt soms zelfs de 
spelers op. “Zo herinner ik mij dat ik vlagde bij de 

Arnhemse Boys, de club met toen de beroemde keeper 
Frans de Munck als trainer. We speelden 2-2 gelijk. 
Eric Siero werd tijdens de wedstrijd het ziekenhuis in 
getrapt. Anton Wennemers kwam naar mij toe lopen. 
Na de wedstrijd moest ik direct naar het midden lopen. 
Toeschouwers van de tegenstander zouden mij na de 
wedstrijd willen pakken. Het eindsignaal volgde, ik liep 
richting de middenstip en ik voelde een arm om mijn 
nek. Het was Alwie Middelkamp, een boom van een 
vent, hij liep met me mee naar de kleedkamer. Ik heb 
geen toeschouwer meer bij mij in de buurt gezien.”

Vond je het vlaggen leuk?
“Ik had vooral plezier om met de jongens op pad te zijn. 
We hadden een supermooie groep. Ook alle vrouwen 
gingen altijd mee. Als wij dan gedoucht uit de kleedka-
mer kwamen, zaten alle vrouwen in de kantine. Ook de 
uitjes waren mooi. We bezochten steden als Hamburg 
en Ibbenbüren. Slaap kregen wij weinig. Drank was er 
veel. Het ging  soms ervanaf. Ik weet nog wel dat een 
selectiespeler een keer zijn kamer niet kon vinden en 
tussen mijn vrouw en mij in lag te slapen. Toen we ’s 
ochtends wakker werden, stond hij in de hoek van de 
kamer te plassen in een rieten mand.”

MIJN HERINNERING AAN; 
DE ZWEEF 1

We spreken af met Henny bij zijn woning aan de 
Noetselerweg in Nijverdal. Een taxibusje van Brinker 
verraadt de woning waar we moeten zijn. Henny is een 
Zwever die bij iedereen meer dan bekend is. Als chauf-
feur heeft hij waarschijnlijk alle Zwevers al wel eens in 
de bus gehad. 

Al ruim voor zijn betrokkenheid bij het eerste, is Henny 
al jaren een betrokken vrijwilliger. Het werd hem met 
de paplepel ingegoten. “Mijn vader (Jo Heetkamp, red.) 
zat in het bestuur van De Zweef. Vergaderingen waren 
bij ons thuis. Wij moesten dan op tijd naar bed en mijn 
moeder zat in de keuken. We mochten niet horen wat 
er werd gezegd. Mijn vader was ook jeugdleider. Toen ik 
een jaar of 15 was, hielp ik hem de pupillen training te 
geven.” Een leven vol vrijwilligerswerk is begonnen: het 
uitzetten van het parcours voor de prestatieloop, leider 
bij zoon Dennis, lid van de evenementencommissie, 
scheidsrechter, consul namens de KNVB en begeleider 
tijdens het pinksterkamp. Voor zijn verdiensten ont-

vangt Henny in het 
seizoen 1985-1986 
dan ook terecht een 
oorkonde als ‘Sport-
man van het jaar’. 
“Als voetballer was 
ik minder succesvol. 
Ik kon meekomen, 
maar daar had je 
dan ook alles mee 
gezegd.”

Het is 1980. De Zweef promoveert van de vierde naar 
de derde klasse. Grensrechter Johan Schwarte stopt 
met vlaggen en leider Johan Haas benadert Henny als 
grensrechter. “Ik wou het wel een jaar proberen en zei 
ja. Het eerste jaar viel mij donders tegen. Ik keek veel te 
veel naar het voetbal. Het niveau was ook hoog, het spel 
ging vrij snel. Daar moest ik enorm aan wennen.” Hen-
ny omschrijft zich als echte clubman, maar verwacht 
eigenlijk dat iedere clubgrensrechter dat wel is. Hij pakt 
in ieder geval heel wat punten voor ons vlaggenschip. 
“Ik denk zeker wel een paar punten per seizoen.”

“Ik pakte zeker
een paar punten

per seizoen”

Vertrouwen winnen van de scheidsrechter
“Voor de wedstrijd maakte ik altijd een praatje met de 
scheidsrechter. Dat werkte goed. Ik won hierdoor ver-
trouwen. Tijdens de wedstrijd gaf ik ook wel eens iets 
weg. Dat daar soms een doelpunt tegen uit voortkwam, 
hoort daar dan ook bij. Ik herinner me een wedstrijd 
tegen NEO. Ik gaf bewust een corner weg waar een 
doelpunt uit voortkwam. Ik bouwde wel krediet op bij 
de scheidsrechter. Zo accepteerde een andere scheids-
rechter eens dat ik in de laatste minuut de vlag om-
hoog stak voor buitenspel. Wij stonden met 1-0 voor 
en onze tegenstander maakte een zuiver doelpunt. De 
scheidsrechter keurde het doelpunt af; wij wonnen! Een 

In deze rubriek waarin Zwevers vertellen over hun persoonlijke 
herinneringen aan gebeurtenissen uit de geschiedenis van 
De Zweef, is deze keer Henny Heetkamp aan de beurt. We 
gaan terug naar de sportieve gloriejaren van De Zweef. Ons 
vlaggenschip promoveert binnen 3 jaar van de derde- naar de 
hoofdklasse. Henny was als vlagger een onderdeel van dit succes 
en bleef ook later als buschauffeur tot de dag van vandaag 
betrokken bij De Zweef 1.
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Een hypotheek lastig? Nee, joh!
Regel in vier stappen jouw 

HypotheekDeal. 

HypotheekDeal.nl

Samen gaan!
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SPECIALIST 

Kampioenschappen als hoogtepunten
Als grensrechter maakte Henny de kampioenschappen 
mee in 1982 van de derde naar tweede klasse, in 1983 
van de tweede naar eerste klasse en in 1985 van de 
eerste naar hoofdklasse. “Het laatste kampioenschap 
vond ik denk ik het mooiste. In dat jaar werd zo donders 
goed gevoetbald. Volgens mij hebben we dat jaar maar 
één keer verloren.” Als De Zweef de hoofdklasse be-
reikt, moet Henny stoppen met vlaggen. De KNVB zorg-
de voor de assistentscheidsrechters. “Benno Jannink 
had daar in het begin wel moeite mee. Ik riep hem altijd 
wanneer hij moest stappen. Als hij dan stapte, stak ik 
mijn vlag omhoog voor buitenspel. In de hoofdklasse 
kreeg hij die tip niet meer. Dat was wel even wennen.” 
Na de hoofdklassejaren komt Henny wel weer terug als 
grensrechter. Met de hoofdklasse jaren uitgezonderd, is 
Henny 18 seizoenen lang de vaste grensrechter van ons 
vlaggenschip. 

“Mijn rijbewijs voor 
buschauffeur kwam 
eindelijk van pas”

Henny, die zijn werkzame leven begon bij Ten Cate en 
ook in de bouw werkte, was in die jaren vrachtwagen-
chauffeur bij Van Gend en Loos (later DHL). “Bij Van 
Gend en Loos haalde ik ook mijn rijbewijs voor bus-
chauffeur.” De Zweef kon in de hoofdklasse jaren reke-
nen op veel supporters. Johan Kok en Jan Broens laten 
een supportersbus rijden naar uitwedstrijden. “Om 
toch bij het eerste betrokken te zijn, vroeg Johan of ik 
deze bus wou besturen. Mijn rijbewijs voor buschauf-
feur kwam daarmee eindelijk van pas.”

Hoe was de sfeer in de bus?
“De heenreis was de sfeer vaak wel wat gespannen. 
Eenmaal aangekomen zette ik de supporters af en zet-
te ik de bus altijd alvast zo neer, dat ik na afloop direct 
weg kon rijden. Ik ging daarna altijd de wedstrijd kijken. 
Als De Zweef vervolgens gewonnen had, dan was de 
sfeer in de bus altijd goed. De spelersbus heb ik in die 
jaren nooit gereden. Dick Mondeel was in die jaren de 
vaste chauffeur.”

Chauffeur bij Brinker
Toen Henny 60 jaar werd, kon hij met een regeling stop-
pen met werken. “Ik wou nog niet hele dagen thuiszit-
ten en heb de papieren gehaald om als taxichauffeur 
aan de slag te gaan. Ik begon bij De Bruin in Ommen 
en reed vooral in de nacht. Toen ik eens voor Zaal Dijk 
stond, vroeg Bernard Brinker of ik voor hem op de bus 

wou rijden. Niet veel later begon ik bij hem. Daar werk 
ik tot op de dag van vandaag nog steeds. Soms op de 
bus en soms in het gehandicaptenvervoer.”

“Ik heb de afgelopen jaren heel wat ritjes gemaakt voor 
De Zweef. Vooral voor de dames heb ik veel kilometers 
afgelegd. Zij moesten voetballen in Alkmaar, Amster-
dam en zelfs in Maastricht. Mooi zijn ook de reisjes met 
de jeugd naar Drouwenerzand. Kinderen hebben dan de 
dag van hun leven. Zitten in de bus zelf is al een enorme 
beleving. Soms rijd ik het eerste ook nog. Aanstaande 
zaterdag moet ik de jongens nog rijden naar de beker-
wedstrijd tegen asv Dronten.”

Verschillen met vroeger ziet Henny wel. “Vroeger had-
den de jongens meer plezier in de bus. Spelers waren 
aan het klaverjassen en als de uitslagen op Radio Oost 
werden omgeroepen, was het stil in de bus. Als een 
directe tegenstander dan had verloren, volgde gejuich. 
Nu zitten de jongens veel meer met de mobiel in de 
handen. Ik ken de jongens ook minder goed. Vroeger 
had je écht een band met die jongens. Ik zou de jongens 
in ieder geval mee willen geven het gezellig te houden 
in de bus.”

Hoe de sfeer na de wedstrijd tegen Dronten was, laat 
zich misschien wel raden. De Zweef verloor deze wed-
strijd met 3-1.
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EVEN VOORSTELLEN 
DE VRIENDENKRING

Michel, hoelang ben je al betrokken 
bij De Vriendenkring en met wie 
vorm jij het bestuur? 
Deze vraag heb ik voorbereid. Ik heb 
het vandaag even nagekeken en ik 
ben inmiddels twaalf jaar betrokken 
bij De Vriendenkring. Waarvan de 
laatste vijf jaar als voorzitter. 
Penningmeester Marcel Geurtse 
is al elf jaar betrokken bij De 
Vriendenkring. Samen met Simon 
Gottemaker, Paul Damman, 
Jeffrey Beumer, Rob Hilberink 
en Maudy Siero vormen wij het 
bestuur. We vergaderen eens in 
de zes weken. Daarnaast is er een 
algemene ledenvergadering. Bij de 
verschillende activiteiten die we 
organiseren zijn er altijd één of twee 
personen vanuit het bestuur die de 
kar trekken. 

“Opgericht ter bevordering van 
initiatieven en activiteiten binnen 
De Zweef”. Is deze doelstelling nog 
steeds actueel?

Jazeker, deze doelstelling hebben 
we nog steeds. Je wilt de leden 
voor de binding wat extra’s 
bieden. En dat kan met niet-
voetbal gerelateerde activiteiten. 
Zo probeer je bijvoorbeeld de 
ouderen en de leden die niet meer 
voetballen betrokken te houden. 
We hebben een vast programma 
met activiteiten opgebouwd in 
de afgelopen jaren. Daarmee 
proberen we elke doelgroep en 
leeftijdscategorie te bedienen. 
Toen De Zweef veranderde in een 
zaterdagvereniging moest ook De 
Vriendenkring zichzelf opnieuw 
uitvinden. We zijn wat vrijwilligers 
kwijtgeraakt en we hebben 
nieuwe lijntjes uitgezet binnen de 
vereniging. 

Welke activiteiten hebben jullie het 
afgelopen jaar georganiseerd? 
De bingo, met daarnaast een Gooise 
variant en de mannen bingo. Bij 
de bingo zie je traditioneel de wat 

oudere dames deelnemen. Dit 
jaar zag je ook de jongere dames 
spontaan aanschuiven. De mannen 
bingo met bier en snack prijzen. 
Bij de Gooise bingo hadden we de 
laatste keer 180 deelnemers. Ze 
hingen er met de benen uit. Naast 
de bingo organiseerden we de 
playbackshow, een pub-quiz, het 
mix-toernooi, met Hemelvaart was 
het dauwtrappen en met Pasen 
het eieren zoeken en gooien. 
Volgend jaar hopen we op wat meer 
deelnemers bij het dauwtrappen. 

De Vriendenkring heeft aan het 
begin van dit jaar een mooi bedrag 
geschonken als bijdrage voor de 
renovatie van de kantine. Hoe is dat 
tot stand gekomen?
Het bedrag was in eerste instantie 
gereserveerd voor het 100-jarige 
bestaan van De Zweef. Maar dat 
budget bleef liggen in de corona-
periode omdat activiteiten helaas 
geen doorgang konden vinden. Het 

De Vriendenkring is in 1971 opgericht ter bevordering 
van initiatieven en activiteiten binnen De Zweef. Dit is 
te lezen op de website van De Zweef. Voor dit laatste 
interview in de rubriek “Even Voorstellen” hebben we 
afgesproken met voorzitter Michel Dikkers. En komen 
we te spreken over De Vriendenkring anno 2023. 
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• Zeer	  scherp	  geprijsde	  kwaliteits	  brandstoffen	  
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geld dat we in die periode bespaard hebben is aan het 
bestuur aangeboden om te gebruiken voor de renovatie 
van de kantine.

Klopt het dat de vernieuwde kantine ook voor wat 
uitdagingen zorgt?
Voor onze activiteiten zijn we ruimte nodig. Te denken 
valt aan bijvoorbeeld de playbackshow waarbij we een 
podium bouwen. Hierover zijn we druk in gesprek met 
het bestuur. Gelukkig hebben we inmiddels wat ruimte 
gekregen om te mogen schuiven met meubilair. Maar 
dit houdt ons richting het drukke najaar wel bezig, 
inderdaad.  

Je noemt het bestuur van De Zweef. Hoe is de 
verstandhouding tegenwoordig?
We kunnen niet zonder elkaar.  Een vereniging binnen 
een vereniging heeft in het verleden zeker voor 
discussie gezorgd. Maar eigenlijk is dit al jaren geen 
discussie meer. Het huidige bestuur zit er wel wat 
formeler in en gaat in de basis voor de voetbaltak. 
Ik denk dat De Vriendenkring van waarde is voor de 
voetbalvereniging en dat weet het bestuur van De 
Zweef ook. Wij zorgen voor binding en financieel is 
bijvoorbeeld de drankopbrengst zeer welkom. Wat we 
nu met name merken is dat het bestuur zuinig is op het 
nieuwe meubilair. Maar dat begrijpen we ook. 

Hoe kijk je naar het aankomende jaar, wat kunnen we 
verwachten?
Dezelfde activiteiten als dit jaar. Activiteiten zoals de 
bingo en playbackshow staan als een huis. Waar we 
wel heel erg naar uitkijken is de terugkeer van de 
prestatieloop op 6 januari. De prestatieloop die voor 
het laatst gehouden is in 1995. We hopen echt dat de 
beleving van toen terugkomt. 
Wat we verder zien is dat de 60+ doelgroep zich minder 
laat zien bij activiteiten. Dat vinden we ontzettend 
jammer. We gaan kijken wat we hieraan kunnen doen. 
De Gooise bingo, slachtoffer van haar eigen succes, 
groeit uit haar jasje. We gaan onderzoeken of we bij 
mooi weer wellicht deels naar buiten kunnen. Omdat 
we anders de vele deelnemers niet kwijt kunnen. 
Zo blijven we kritisch kijken naar de huidige activiteiten. 
Ook kijken we naar, en staan we open voor nieuwe 
activiteiten. Maar hoe en wat? En wanneer zet je het op 
de al drukke kalender? Dat zijn de uitdagingen. 

Tot slot, veel leuks om naar uit te kijken! Hoe kan je lid 
worden van De Vriendenkring?
We hebben op dit moment ongeveer 800 leden. 
Iedereen kan lid worden van De Vriendenkring. Ook 
niet-leden van De Zweef.  De kosten zijn € 5,- per jaar. 
Dat is nu, en dat blijft voorlopig ook zo.
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WIJ STAAN VOOR DE 
VEILIGHEID VAN DE 

CLUBACCOMMODATIE

VENEBERG.COM

Voor Ronald is het schrijven nieuw. Tenminste, schrij-
ven voor een clubblad, want voor het maken van een 
verslag, notulen van een vergadering e.d. draait hij 
zijn hand niet om.  Dat leerde hij op z’n werk en in de 
periode dat hij secretaris was van voetbalclub ENC 
(Eversberg-Nijverdal Combinatie). Bij die club komt hij 
terecht als na een aantal jaren “niks” voetbalkriebels 
de kop opsteken.

Lang duurt dat niet want, zoals bekend, heeft ENC zich 
opgeheven. “Jammer”, zo vindt Ronald, “want ik zag 
wel een mogelijkheid om van ENC dé Nijverdalse club 
voor het vrouwenvoetbal te maken.” Niet gelukt dus. 
“Over wat daar allemaal is gebeurd, ga ik een boek 
schrijven”, zegt hij lachend.  

Zijn actieve voetbalcarrière speelt zich af bij De Zweef. 
“Ik ben altijd keeper geweest. Na A2 ben ik gestopt. 
School en werk waren de oorzaak en -ik moet het 
eerlijk toegeven- voetballen op zondagmorgen trok mij 
niet. Stappen op zaterdag en zo.”

Als zoon Tobias bij De Zweef gaat voetballen, vult 
Ronald keurig het formulier in, waarin ouders wordt 
gevraagd vrijwilligerswerk te willen doen. “Nog voor 
Tobias ook maar één bal had getrapt, had ik Erik Heu-
ver al aan de telefoon met de vraag of ik in de redactie 
van het clubblad wilde.”

Samen met Erik schrijft hij zijn eerste verhaal, over de 
vernieuwing van ons clubhuis. “Het was wel zoeken 
in de zin wat schrijf ik precies, wanneer citeer ik, wat 
zijn de goeie vragen, vinden de lezers het mooi wat ik 
schrijf, heb ik iedereen evenveel aan het woord laten 
komen enz.”  

Tot nu toe bevalt het hem als nieuwbakken redactielid. 
“Als ik het niet leuk zou vinden, zou ik ermee stoppen.”  
Mocht dat gebeuren, dan is hij vast beschikbaar voor 
een andere functie. “Vrijwilligerswerk hoort erbij. Je 
moet met elkaar de club in de benen houden.”    

NIEUW IN DE REDACTIE 
RONALD KUIPERS

De redactie van ons fraaie clubblad is uitgebreid met Ronald 
Kuipers. Ronald (42) is getrouwd met Eva. Samen hebben 
ze een zoontje, Tobias. Als we hem spreken heeft hij ’s 
morgens net de eerste lijntjes gelegd voor een artikel in 
de serie “Kennismaken met…” (een jeugdelftal. Dit keer is 
het JO9-4, het team waarin Tobias voetbalt). “Dat maakte 
het makkelijker een artikel te schrijven.” Hoe dat artikel 
geworden is, lees je elders in dit Magazine.



GOAL!Magazine - 43

www.unica.nl/ict-solutions

Adv_A4_Eilders_Zweef.indd   1 04-10-12   11:13 Adv_deZweef_A5_Liggend.indd   1 13-11-13   16:07

Brood
Banket 
Lunchroom
IJssalon

DE VRIENDENKRING BLAAST NIEUW 
LEVEN IN  DE PRESTATIELOOP

AFSTANDEN

In het vorige GOAL!Magazine las je al over 
het voornemen van Gerrit Claessen om de 
prestatieloop nieuw leven in te blazen. In deze 
editie lees je dat deze ambitie werkelijkheid 
wordt: na 28 jaar afwezigheid, 
keert in 2024 de prestatieloop 
terug bij De Zweef!

Noteer 6 januari 2024 in je agenda!
De prestatieloop vindt op 6 januari 2024 
plaats op sportpark Gagelman met start en 
finish bij het clubgebouw van De Zweef. De 
organisatie heeft een mooi en uitdagend par-
cours uitgezet met verschillende afstanden 
voor jong en oud. 

Kidsrun ( 600/800 M )  Starttijd: 14:00  Kosten: 1,- Euro

2,5 km ( tot 16 jaar )  Starttijd: 13:15  Kosten: 4,- Euro

5 km  ( vanaf 12 jaar )  Starttijd: 14:30  Kosten: 7,- Euro

10 km ( vanaf 16 jaar )  Starttijd: 12:00  Kosten: 10,- Euro
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Wij komen gewoon 
op afspraak langs 
om u te 
informeren over... 

bezoek voor meer informatie onze website www.assinkweustink.nl

Inbraaksignalering
Brandmeldinstallaties
Toegangscontrole
Camera observatie
Intercomsystemen
Technische beveiligingen

twee12.com

Aanmelden via www.dezweef.nl 
Dus loop de kerstkilo’s eraf en begin het nieuwe jaar fit! Stel je goede voornemen 
niet uit, kies een afstand die bij je past en meld je aan. Aanmelden kan via de 
website van De Zweef onder het menu ‘WEBSHOP VRIENDENKRING’.

AANMELDEN
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OUDERS LANGS DE LIJN 
HANS KLEIN NAGELVOORT 

Waarom heb je gekozen om Ivan bij 
De Zweef te laten voetballen 
“Ivan zit op de Rietslenke. Dat is 
écht een Zweefschool. Veel van zijn 
vriendjes op school spelen ook bij 
De Zweef. De keuze is dan snel ge-
maakt. Ik had ook al een goede in-
druk van De Zweef. Ik mag dan wel 
voetballen bij SVVN, ik train iedere 
dinsdag mee met het zondag team 
van De Zweef. Vorige jaar voetbalde 
ik met beide zondag teams af en toe 
mee. De indruk die ik daar kreeg, is 
dat De Zweef een gezellige en goed 
georganiseerde vereniging is.”

Je staat regelmatig langs de lijn, 
wat maakt het leuk om hier te 
staan?
“Ik ben zelf een echte voetbalfanaat. 
Het is sowieso leuk om naar het 
spelletje te kijken. Het is extra leuk 
om te zien dat Ivan plezier heeft in 
het veld. Ik hoop dat Ivan het leuk 
blijft vinden.”

Hoe merkt Ivan dat jij als vader 
langs de lijn staat? 
“Ik denk niet dat Ivan dat heel speci-
fiek merkt tijdens de wedstrijd. Bij 
JO8-3 zijn we om de beurt leider. 
Als ik leider ben, coach ik het hele 
team. Dat doe ik zo positief mo-
gelijk. Als ik geen leider ben, dan 
probeer ik mijn mond te houden. 
Daarnaast train ik de jongens twee 
keer per week. Ook dan wil ik vooral 
het plezier in het spelletje spelen-
derwijs overbrengen. Ik denk dat ik 
ze het plezier wel kan geven.”

Sta je vaak alleen langs de lijn of in 
gezelschap?
“Ik sta altijd langs de lijn met de an-
dere papa’s en mama’s. De ouders 
zijn bij JO8-3 vaak goed vertegen-
woordigd. Ik kom ook steeds meer 
bekenden tegen. Ondanks dat ik 
bij SVVN speel, ken ik steeds meer 
Zwevers omdat ik op dinsdag altijd 
meetrain.”

Hoe zou je de sfeer langs de lijn 
omschrijven?
“Gezellig! Ik sta ook langs de lijn 
voor de gezelligheid. Tot nu toe 
verliezen we de meeste wedstrijden. 
Het niveau van het elftal is niet heel 
hoog. Wij maken daar vooral een 
lolletje van. Ik denk soms wel dat 
ouders meer last hebben van de 
vele nederlagen, dan de kinderen. 
Die merken daar niet veel van.”

Waar erger je je het meest aan als 
je langs de lijn staat?
“Aan ouders die te fanatiek zijn. Ne-
gatieve ervaringen heb ik nog niet 
hoor. Ook niet bij de tegenstander. 
Voetbal is een leuk spelletje, maar 
neem het alsjeblieft niet té serieus. 
Dat doe ik zelf in ieder geval niet.” 

Ben je een vader die alleen langs 
de lijn staat als de zon schijnt?
“Zeker niet. Ik sta er altijd. Het 
maakt mij niets uit om de kop nat 
te krijgen. Na de wedstrijd warm 
ik wel op in de kantine. Daar gaan 
we ook iedere zaterdag naar toe. 
Voor de ouders een kop koffie, voor 
de kinderen ranja en natuurlijk een 
zakje snoep.”

In hoeverre heb je de droom dat je 
kind profvoetballer wordt?
“Die heb ik na de eerste training bij 
de mini’s losgelaten. Dat zit er niet 
in.”

Wat zou je advies zijn aan andere 
ouders die ook langs de lijn staan?
“Coach positief en houd het leuk. 
Als je zoon of dochter echt goed is, 
dan komt dat er vanzelf wel uit. Je 
mag best fanatiek zijn, maar het 
blijft een spelletje.”

Ben je ook bij activiteiten aanwe-
zig? 
“Jazeker. Met het gezin waren we dit 
jaar bij het eieren zoeken en tijdens 
de sponsorloop heb ik Ivan aange-
moedigd. Ik vind het een goede zaak 
dat de spelers aan alle activiteiten 
zelf hun steentje bijdragen door 
geld op te halen met een sponsor-
loop. Ivan is daar machtig fanatiek 
in. Als een buurman even geen tijd 
heeft, dan neemt hij daar geen ge-
noegen mee. De volgende dag komt 
hij gewoon terug. Vorig jaar haalde 
hij zelfs het meeste geld binnen. 
Ik kijk trouwens ook uit naar de 
jaarlijkse playbackshow. Daar ga je 
JO8-3 zeker op het podium zien. Wij 
gaan dáár gewoon voor de overwin-
ning!”

Hans is de vader van Ivan. Ivan speelt in JO8-3

Ivan

Hans
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Met trots voor u gebrouwen. Geen 18 geen alcohol.

“ Net die stap 
  verder 
  in jouw 
  sportherstel ”

Jacob van Houtenstraat 8
7442 NC Nijverdal
Tel: 0548 610 958
info@fysiotherapienijverdal.nl

fysiotherapienijverdal.nl
V A N V R E E C O M M U N I C A T I E . N L

SPONSOR UITGELICHT 
AUTOLEASE TWENTE, DE TWENTSE 
LEASESPECIALIST

Alle vormen autolease
Zakelijk leasen is niet alleen voor 
grote bedrijven interessant. Zelfs 
voor kleinere bedrijven of de ZZP’er 
met maar één auto is er altijd een 
geschikte lease oplossing. Als je 
zakelijk een auto wilt leasen zijn er 
meerdere leasevormen waaruit je 
kunt kiezen. Welke leasevorm voor 
jou de beste oplossing is, hangt af 
van jouw specifieke wensen en si-
tuatie. Of je nu een auto nodig hebt 
voor 3 weken of voor een langere 
tijd, het kan allemaal!

Alles in eigen beheer
Met het aanbieden van alle vormen 
lease, is Autolease Twente absoluut 
niet uniek. Onderscheidend is wel 
dat Autolease Twente het gehele 
leaseproces in eigen beheer heeft. 
Van de inkoop tot het onderhoud van 
jouw leaseauto. En alles wat daar 

tussenin zit. Juist dat maakt ons 
ongelofelijk flexibel.

Bij zakelijke klanten speelt het 
belang van de werkgever, die 
betaalt de rekeningen en heeft per 
bestuurder een budget. Daarnaast 
speelt ook het belang van de be-

Autolease Twente is al meer dan 20 jaar actief 
in Twente met de lease en verhuur van personen-
auto’s, personenbussen en bestelbussen. Zowel 
voor de zakelijke als particuliere markt. Een markt 
die landelijk gedomineerd wordt door een handvol 
grote spelers. Hoe onderscheidt Autolease Twente 
zich tussen de grote jongens? Het antwoord ligt in 
de unieke benadering van de leasebranche. 
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Hét adres om 
ZorgSaam in Beweging 

te blijven.

Godfried Bomansstraat 32, 7442 TH Nijverdal  |  Koemaste 2C, 7447 AV Hellendoorn  |  t. (0548) 615889  |  www.zorgsaamnijverdal.nl  |  www.zorgsaamloperscompany.nl  

In onze vestiging in Hellendoorn:

De specialist in het aanmeten van hardloop- en wandelschoenen

Fysiotherapie
(Sport)

diëtetiek

(Sport)
revalidatie

Echografie

Dry 
needling

Shockwave
(Sport)

podotherapie

Oedeem
fysiotherapie

Manueel
therapie

Sport
fysiotherapie

Geriatrie
fysiotherapie

stuurder. Die heeft vaak specifieke 
wensen waar een auto aan moet 
voldoen.

Denk aan uitvoering en opties, maar 
ook aan de bijtelling. Door onze 
flexibiliteit kunnen we in nagenoeg 
alle gevallen een oplossing op maat 
bieden die zowel bestuurder als 
opdrachtgever tevredenstelt. Die 
ruimte is er bij grote leasemaat-
schappijen vaak niet.

Merkonafhankelijk
Autolease Twente is absoluut merk-
onafhankelijk. We leveren elk merk 
en model, in elke prijsklasse. We 
beschikken dan ook over een eigen 
importkanaal. Dat maakt het mak-
kelijker om specifieke wensen van 
klanten te vervullen. Met regelmaat 
gaan we op zoek naar dat ene model 
in die speciale uitvoering.

Persoonlijk contact & Meedenken 
met de klant
Autolease Twente wil graag dicht 
bij haar klanten staan. Persoon-
lijk contact en weten met wie je 
zakendoet staan daarbij voorop. We 
willen onze klanten écht kennen 
en weten wat er speelt. Niet voor 
niets komt het overgrote deel van 
de klantenkring uit Twente. Een 
bewuste keuze. Je klant kennen en 
een persoonlijke oplossing op maat 
kunnen bieden. Dat is voor ons ook 
flexibiliteit.
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NIJVERDAL

Transportweg 4 (industrieterrein T Lochter) Nijverdal Tel: 0548-618888.    www.kotterwonennijverdal.nl

 

 

Volg ons op @kotterwonen
en        Kötter Werelds Wonen Nijverdal

prijs zoals afgebeeld: 1579,-- euro incl 4 rug - en lendekussens, uitgevoerd in sterke corduroy stof. 

BANK VAN HET JAAR: “EAGLE” NU TE KOOP 
BIJ KöTTER WERELDS WONEN -NIJVERDAL
• Fantastisch zitcomfort • Stel zelf uw uitvoering samen, 
bijv met Longchair • inclusief rug- en lendekussens 
• KOM PROEF ZITTEN, MET EEN KOPJE KOFFIE!!

0548 624 117  •  Rijssensestraat 84, Nijverdal

VOETBALVERENIGING DE ZWEEF 
WENST JULLIE ALLEMAAL EEN FIJNE 

KERST EN EEN GOED EN GEZOND 2024.

DE NIEUWJAARSRECEPTIE IS OP 
ZONDAG 7 JANUARI OM 11.00 UUR.
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Om maar met de deur in huis te vallen: 
het is misse boel bij Ajax. Om het kort 
te houden: met Ajax komt het allemaal 
goed. In de wereld is het al geruime tijd 
een misse boel. De bommen zijn niet 
aan te slepen en ik ben bang dat het 
voorlopig niet goed komt. Wat ook niet 
goed komt is het alcoholbeleid. Zojuist 
nog een onlinecursus gevolgd over 
verantwoord alcohol schenken. Met 
de huidige consumptieprijzen lijkt een 
dergelijke cursus overbodig. We hebben 
steeds minder te besteden. Wij betalen 
wel de hoogste prijs van Europa voor 
het openbaar vervoer maar worden als 
vee vervoerd.  De overheid zegt het gok-
ken te willen beperken, maar het gok-
ken neemt onder de bevolkingsgroepen 
alsmaar toe. Populair is het gokken op 
de treindienstregeling. Komt ie wel of 

komt ie niet. Ook met de lokale politiek 
is het misse boel. Een geloofwaardige 
gemeenteraad is al jaren zoek. En dan 
ook nog de provincie betichten van 
onbehoorlijk bestuur.  Lachen toch, als 
je de mooiste klinkerweg van Nijverdal 
tussen de Koersendijk en de Reggebrug 
gaat inrichten als fietsstraat, terwijl 
het oplossen van de verkeersveiligheid 
op de rotonde aan de Helmkruidlaan- 
Baron van Sternbachlaan nog steeds 
op zich laat wachten. Maar goed, de 
gemeente wil dat we vaker de fiets 
pakken. Maar waar moeten we die 
laten dan, als we de plaats van be-
stemming hebben bereikt? Eppo heeft 
het in de algemene ledenvergadering 
al aangehaald. De fietsenstalling bij 
ons clubgebouw is te klein. Uitbreiding 
richting de Wilgenweard lijkt logisch, 

maar niemand van de gemeente doet 
iets. Dat geldt ook voor de parkeerge-
legenheid voor de auto’s. Met name 
bezoekers van de uitspelende teams 
kunnen hun auto niet kwijt en parkeren 
dus noodgedwongen in het groen. En 
worden dan dus vaak getrakteerd op 
een parkeerbon. Waarom de huidige 
parkeerplaats niet doortrekken richting 
veld zeven? Mogelijk personeelsgebrek 
bij de gemeente. Moeten we dan zelf 
weer de handen uit de mouwen steken? 
Misschien moeten we Eppo eens bena-
deren. Voor zijn fiets met ondersteuning 
een beugel bij het clubgebouw en het 
klusje is met Eppo zo geklaard. Een 
beugel doet wonderen.

CR

MISSE BOEL
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Hair by

Marleen

GROEN VAN PRINSTERERSTRAAT 32, NIJVERDAL
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VOOR HET HELE GEZIN,  MAN,  VROUW EN KIND


